Mission Prayer Movement: United States of America

May 13, 2025

# **Updates & prayer points:**

# PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Following the signing of the United States-Ukraine Reinvestment Fund last week, President Trump approved the first military aid of his second term for Ukraine. The agreement does not allow Ukraine to seek entrance into the North Atlantic Treaty Organization (NATO) but the nation could apply for membership to the European Union. Russia has claimed to want peace even as it continues attacks against Ukraine. Russia had called for a three-day ceasefire to commemorate the 80th anniversary of the Second World War starting May 8.

Pray for U.S. diplomats who are involved in discussions regarding peace in Ukraine.

# PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL

HHS Secretary Robert F. Kennedy, Jr., called on King Abdullah II of Jordan to make good on his pledge to President Trump in February to take 2,000 critically ill children from Gaza to his nation to receive care. Former House Speaker Nancy Pelosi has also reached out to Jordan's ambassador to the U.S. on the subject. The Jordanians have only taken 44 children with grave illnesses, stating they will not admit more without assurance that they'll be permitted to return to Gaza.

Pray for U.S. officials as they seek to ensure critically ill children in Gaza receive the care and treatment they need.

#### PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for the president and members of his administration as they seek to end bias and discrimination against Christians.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for members of Congress to be prudent in their approach to judicial confirmations.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for the justices of the Supreme Court as they hear arguments for and against limiting federal judges' powers to place nationwide injunctions.

\*https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/

宣教禱告運動:美國 2025年 5月 12 日

# 更新和代禱事項:

祈禱烏克蘭戰爭結束

繼上週簽署美國-烏克蘭再投資基金後,川普總統批准了他第二任期內對烏克蘭的首次軍事援助。該協議不允許烏克蘭尋求加入北大西洋公約組織(北約),但該國可以申請加入歐盟。俄羅斯在繼續襲擊烏克蘭的同時聲稱希望實現和平。俄羅斯呼籲從5月8日開始停火三天,以紀念第二次世界大戰80週年。

為參與烏克蘭和平討論的美國外交官禱告。

# 為美國與以色列的關係祈禱

美國衛生與公眾服務部部長小羅伯特·F·肯尼迪呼籲約旦國王阿卜杜拉二世兌現他二月份向川普總統做出的承諾,將 2000 名危重兒童從加沙地帶送往其他國家接受治療。前眾議院議長南希·佩洛西也就此事與約旦駐美國大使進行了接觸。約旦只帶走了 44 名患有重病的兒童,並表示如果不能保證他們被允許返回加沙,他們不會接納更多兒童。

為美國官員祈禱. 因為他們尋求確保加薩的危重兒童得到他們所需的照顧和治療。

# 為美國領導人祈禱:

行政部門: 為總統及其政府祈禱

為總統及其政府成員祈禱. 因為他們尋求結束對基督徒的偏見和歧視。

立法部門:為國會參議員和代表祈禱

祈求國會議員謹慎對待司法確認。

司法部門:為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為最高法院的法官們禱告,因為他們聽取了支持和反對限制聯邦法官在全國範圍內發布禁令的權力的論點。

<sup>\*</sup>https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/